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Svar til Kgs Enghave Lokaludvalg vedr. evaluering af 
Nyt Bynet i Sydhavnen 

 
Kgs. Enghave Lokaludvalg har d. 2. september 2020 henvendt sig til 
Movia med resultaterne af lokaludvalgets egen evaluering af Nyt Bynet i 
Sydhavnen.  
 
Økonomiforvaltningen har følgende bemærkninger til lokaludvalget: 
 
Økonomiudvalget blev d. 11. august 2020 orienteret om, at Corona-epi-
demien har haft konsekvenser for Movias mulighed for at lave en retvi-
sende opfølgning og evaluering af Nyt Bynet i år. Derfor har Movias be-
styrelse godkendt en ny tidsplan og evalueringsproces for Nyt Bynet. 
Det følger af den reviderede plan, at der gennemføres en samlet evalue-
ring medio 2021. 
 
Frem mod sommeren 2021 vil Movia løbende analysere passagerer, 
skiftemønstre, køreplaner mv. med henblik på den samlede evaluering. 
Økonomiforvaltningen vil fortsat være i løbende dialog med Movia om 
dette. Jeres input vil i den forbindelse indgå i evalueringen. 
 
Movia forventer at kunne offentliggøre en samlet evaluering af Nyt By-
net medio 2021, hvorefter evt. forslag til tilpasninger i busnettet i Kø-
benhavns Kommune kan indgå i forhandlingerne om budget 2022. 
 
ØU-orienteringen er vedhæftet dette brev.  
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